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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2023/24:987 Spårväg syd

Inom ramen för Sverigeförhandlingen har Huddinge kommun slutit ett avtal 
med Stockholms kommun, Region Stockholm och staten om att bygga Spårväg 
syd. I avtalet har kommunen gjort ett mycket stort åtagande om att bygga 
bostäder och bidra till finansieringen av spårvägen. 

Spårväg syd är en viktig satsning som möjliggör en stark utveckling på hela 
Södertörn med många nya bostäder, arbetsplatser och förutsättningar för ett 
hållbart resande. En satsning i den södra länshalvan är också viktig för att råda 
bot på den regionala obalansen i Stockholms län. 

Nu har det konstaterats att spårvägen inte ryms inom den avtalade 
budgetramen. 

För att kunna bygga Spårväg syd och få till hela den utveckling som spårvägen 
kan bidra till måste alla ingående parter nu anstränga sig. 

Mot denna bakgrund vill jag ställa följande fråga till statsrådet Andreas 
Carlson:

 

Är statsrådet beredd att verka för att staten skjuter till mer medel för att 
möjliggöra Spårväg syd?

………………………………………

Leif Nysmed (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-06-14
Besvaras senast
2024-06-28
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


